
 

Referat til skolebestyrelsesmødet 21. februar kl. 18.30 
 
Deltagere: Mette R, Michael, Flemming, Anders, Kåre, Rebecca, Jane Z, Ole, Christoffer,  
Steen-Ove, Simone 
 
Fraværende: Mette Z, Lisette, Eva 
 
PKT 38 Undervisningens organisering, undervisningsmiljø: Kristendomskundskab  
(Orientering ved Nicolaj Pohle og Vivi Nielsen ca. 30 minutter)  
 
Fire hovedemner i faget 
 Livsfilosofi og etik 
 Bibelske fortællinger 
 Kristendommen 

Ikke-kristne religioner (skal berøres i udskolingen, men typisk allerede berørt 
i indskolingen. 

 
I indskolingen er der to lektioner i 1. og 2. klasse. I resten af skoletiden er der 1 lektion pr. 
uge. 
 
Det er et eksamensfag, som stort set har samme omfang som historie blandt andet, men kun 
halvt så mange lektioner. 
 
PKT 39 Meddelelser (orientering)  
a. Formand  
intet nyt 
 
b. Skolelederen  
Lige kommet tilbage fra vinterferien. Inden vinterferien var der teater for udskolingen og vi 
havde fastelavn for de mindste. 
 
Vi har haft mange udfordringer med trafikken, både i forhold skiltning op af vejen, flextrafik for 
de elever der skal med taxa. 
 
Der er kommet en ny melding med hensyn til det ellers lovede loft på de 26 elever i 
indskolingen. Derfor vil loftet også næste skoleår være 28 elever. 
 
c. Pæd.råd  
Et par medarbejdere forklarede lidt om meddelelsesbogen, som erstatter elevplanerne i 
Meebook. 
 
Der blev gennemgået timefordelingsplan 
 
Køreplan for fagfordelingen blev præsenteret  
 
Derudover blev den kommunale redegørelse i korte træk gennemgået. 
 



 
 
d. Elevråd 
 
Flere arbejdssteder, udenfor klasselokalerne, hvor kan det lade sig gøre? 
Gangene er kedelige at se på, især gangen ved fysik og musik – f.eks. tidslinjer på gulvene.  
 
Kan elevrådet komme med nogle ideer til, hvordan det kan lade sig gøre? 
 
e. Nyt fra klasserne  
 
punktet blev fjernet på tidligere skolebestyrelsesmøde 
 
f. 10. klasse  
 
De har lige været på skitur, som gik rigtig fint. 
 
g. SFO  
 
Forældrekaffe i dag. Det virkede til at være en succes, der var i hvert fald en del forældre forbi. 
 
Vi er blevet mere aktive på facebook med billeder af dagens gang i SFOen, og flere forældre har 
tilkendegivet, at det er rart at kunne følge lidt med i, hvad der sker. 
 
Derudover skriver Brian ud i slutningen af ugen med en lille opsummering af, hvad der er sket i 
løbet af ugen. Så forældrene har mulighed for at snakke med deres børn om SFOen, og spørge 
ind til, hvad der er sket i den forgangne uge. 
 
 
h. Skole og forældre  
 
Der er meget fokus på forældresamarbejde, så det kommer der nok mere om senere. 
 
 
PKT 40 Timefordelingsplan (Orientering, drøftelse og beslutning – 20 minutter Flemming  
Widesen)  
 
Timefordelingsplanen, som den tænkes at skulle se ud blev gennemgået. Skolebestyrelsen 
nikker til forslaget. 
 
PKT 41 Økonomi (Drøftelse og beslutning 25 minutter) – Mette Runge og Flemming  
Widesen)  
 
Pr. 1. august er vi 50 elever færre. Vi har i indeværende år valgt at have 3 klasser på 7. årgang, 
selvom vi kun får økonomi til to klasser. Det samme gør sig gældende på 8. årgang 
Inflationen er høj. Der kommer desuden lønstigninger. 
Det betyder, at vi i 2023 kommer til at gå ud med et underskud, hvilket betyder, at der skal 
findes ud af, hvordan vi kan mindske det underskud mest muligt. 
 



PKT 42 Principper for lejrskoler (Drøftelse – bilag - Christoffer, Rebekka og Anders 20 
minutter)  
 
Der bliver snakket om, at gøre mere ud af ture til byer med venskabsklasser. Der tænkes her til 
Flensborg, hvor 8. årgang er på udveksling og får et par overnatninger i byen, og det samme vil 
så ske for eleverne i Flensborg. 
Det vil være obligatorisk, med muligheden for, at man er to elever afsted sammen. 
Elevrådet og lærerne skal høres om deres holdning til dette og melde tilbage til 
skolebestyrelsen. 
 
 
PKT 43 Eventuelt  
 

Hvis man har nogle input til, hvad der skal drøftes på det kommende dialogmøde, så kontakt 

enten Ole eller Rebekka. 

PKT 44 Eventuelt lukket 

 


